

5D3N 东京欢乐之旅 MONO TOKYO



SCHEDULE:

DEPARTURE ₹ TOKYO

D2 TOKYO/MT. FUJI (MOB/L/D)

- ☑ Gotemba Premium Outlet
- ☑ Oshino Hakkai
- ✓ Mt Fuji 5th Station (Subject To Weather Permitted)

D3 MT. FUJI/TOKYO (B/L/D)

- ☑ Akihabara Electric Town
- ☑ Shinjuku Shopping
- ☑ Asakusa Kannon Temple
- ☑ Nakamise Shopping Street

TOKYO オ DEPARTURE (B.

- ☑ Train Experience Tokyo City
 - * Tokyo Tower (Exclude Observatory)
 - *Shibuya
 - *Meiji Jingu
 - *Roppongi Hills

D5 ARRIVAL (MOB)



Special Cuisine:

☑ Japanese Set

☑AII-U-Can-Eat BBQ

☑ Hot Spring Cuisine

Special Arrangement:
Experience Japanese Tea Ceremony

TOURIST ATTRACTIONS:

HAKONE

◆ Gotemba Premium Outlets - 210 Outlet stores .Gotemba Premium Outlets® is the flagship center, and one of the largest centers in Japan. It is situated on an extensive site within view of World Cultural Heritage site, Mt. Fuji.

MOUNT FUJI

- ◆ Mount Fuji Rising above the clouds, is the symbol of Japan and has provided a spiritual basis for the Japanese since ancient times. This 3776 meters high, dormant volcano is world renowned for its symmetry and serenity.
- Oshino Hakkai An underground water from Mt. Fuji. It begins with the snow on the top of Mt. Fuji. The water travel over 80 years, and finally spring at Oshino Hakkai.

TOKYO

- ◆ Akihabara Electric Town Akihabara also called Akiba after a former local shrine, is a district in central Tokyo that is famous for its hundreds of electronics shops ranging from tiny one-man stalls specializing in a particular electronic component to large electronics retailers, line the main Chuo Dori street and the crowded side streets around Akihabara. They offer everything from the newest computers, cameras, televisions, mobile phones, electronics parts and home appliances to second-hand goods and electronic junk.
- ◆ **Shinjuku** One of the 23 city wards of Tokyo, but the name commonly refers to just the large entertainment, business and shopping area around Shinjuku Station. Combination of shopping, entertainment and red-light district.
- Asakusa Kanon Temple The temple is dedicated to the god of mercy, Kanon. And is famous for its Kaminari-mon or Thunder Gate you could walk along.
- ◆ Nakamise Shopping Street Passing through the vermilion-lacquered Kaminarimon Gate, which is famous as the symbol of Asakusa, Taito-ku, Tokyo, you will find much to surprise and excitement. Kaminarimon is the entrance to Nakamise, the front approach to Senso-ji Temple. The approximately 250 m long approach from Kaminarimon Gate to Hozomon Gate is called Nakamise-Dori. There are numerous stores lined up about 50 on the east side and 30 on the west side, all of them are old and historical. You can fully enjoy the atmosphere of shitamachi (downtown Tokyo).



Hotel 3 Nights:

☑ Tominoko Hotel or similar class

☑ Tominoko Hotel or similar class
 ☑ The Hedistar Hotel Narita or similar class

X 1 Night X 2 Nights





精简行程:

<mark>第一天</mark> 启程 ₹ 东京

第二天 东京/箱根/富士 (机上用餐/午/晚餐)

- ☑ 御殿场Outlets
- ☑ 忍野八海
- ☑ 富士山-登上五合目观美景(如天气不允许将改参观富士山研究中心)

第三天 富士/东京

(早/午/晚餐)

- ☑ 秋叶原电器街
- ☑ 新宿自由购物
- ☑ 浅草雷门寺
- ☑ 仲世见商店街

第四天 东京 🛪 回程

(早餐)

- ☑ 体验电车畅游东京市
 - *东京铁塔 (自费登塔)
 - *涉谷
 - *明治神宫
 - *六本木山

第五天 抵达

(机上用餐)



风味餐:

☑日式定食 ☑烧肉任食

☑酒店温泉料理

特别安排:日本茶道体验

观光景点:

貓根

◆ 御殿场Outlets – 210 Outlet Stores Premium Outlets的日本旗舰店。位于能够远眺世界文化遗产富士山的广阔用地,在日本国内有着最多的店铺数量而感到自豪。

富士山

- ◆ **富士山** 富士山海拔 3776 米,是日本第一高峰。它气势雄伟,为其它山峰所不及,呈圆锥形的山姿十分优美,常常被用来作为绘画和文学的创作题材,它作为日本的象征,名扬全世界。
- ◆ **忍野八海** 由富士高山雪水渗入地底后涌出的八个池子而形成的特别景观、是白佳名泉之一。加上以富士山为背景的美丽景致,确实令人沉迷!

东京

- ◆ **秋叶原电器街** 秋叶原(Akihabara),俗称为AKIBA,位于日本东京都台东区西南部,属下谷地域。秋叶原电器街是与时代尖端产业同步的电器大街。沿着中心大道有数百家电器店,出售最新型的数码产品和家用电器,此外还能淘到一些二手电器。
- ◆ **新宿** 新宿区域风情万种、魅力非凡。以每日乘客数高居日本第一的新宿站为中心,车站东口是购物商圈,西口则是办公商圈。
- ◆ **浅草寺** 建于7世纪的佛庙,其象征物是风雷神门,上面挂着写有"雷门"两个字的大红灯笼,这里每天都有前来参拜的观光客,终年熙熙攘攘。您也可在该寺前的热闹街道"仲见世"购物,此处满布出售纪念品的小店及当地小吃的日式店铺。
- ◆ 仲世见商店街 是日本最古老的的商店街之一,是从雷门通往浅草寺前广场的一条参拜道路。在这条约250米的道路两侧有近百家店铺,贩卖各式各样的土特产、食品等,常年有熙熙攘攘的游客,非常热闹,是挑选纪念品的好地方。



酒店住宿3晚:

☑ 富之湖酒店或同级 ☑ 成田爱迪星大饭店或同级

X1晚

X2



·日本 JAPAN ·

货币 Currency	JAPANESE YEN - JPY 日元 - JPY	信用卡 Credit Card	* 许多信用卡在日本都能通行 * Credit cards are used widely in Japan
货币兑换率 Exchange Rate	JPY 100 = MYR 3.80 100 日元 = 3.80 马币	拨号代码 Dial Code	JAPAN : +81 日本 : +81
电压 Voltage	Voltage - 100 V 电压 - 100伏特	插座 Power Socket	2 flat paralles pin *Please bring a universal electric plug adapter 两扁头插座 *请自带多功能插座
时差 Time Different	Japan - 1 hour ahead of Malaysia 日本标准时差快 马来西亚 时间1小时	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not mare than 20kg and a hand carry bag not more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather	Spring 春季 Summer 3月 – 5月 6月 – 8月 Mar to May Jun to Au 20℃ - 6℃ 28℃ - 19	9 g S	wutumn 秋季
飞机型号 Aircraft Type	A330		
Departure Da 出发日期:	ate:	Flight: 航班行程:	
Tour Fare: 团费:		Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	
Tipping: 小费:		Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:	
		TOTAL: 总数:	
	GD Partner:		

